

Vacuum Blister-shell Packer



BP-560



BP-560A



BP-570

特點

- (1)將真空成型之透明泡殼與印刷精美的吊卡式紙板經加熱後貼合。
- (2)加熱方式分為瞬熱式和直熱式兩種。
- (3)圓盤式自動旋轉工作檯面，啟動、旋轉、封口、停止等動作，皆為完全自動，具備機械持續效率，可提高包裝能力。
- (4)連續式自動送料、封口、下料，包裝能力大，封口定位採用感應器控制，輸送帶自動循環運轉，採二段控制設計，換模方便、快速，亦可設定停止後啟動時間。
- (5)連續式採電子剎車離合器馬達，啟動夠力、停止定位準確。

用途

舉凡使用真空泡殼包裝之產品皆適用。如：五金、電子、文具、飾品、玩具、日用百貨……等等。

Features:

- (1)Used in heating the transparent blister-shell which is made by vacuum forming machine, and blister-shell will be attached with exquisite-print cardboard.
- (2)There are two kinds way of Heating: Instantaneous heating and direct heating.
- (3)The worktable of round style can be rotated by auto, all the actions such as starting, rotating, sealing, and stopping will all be automatically. Provide with lasting efficiency and raises the packing capacity.
- (4)The continuous style, such as feeding, sealing, unloading are all by auto, with high packing capacity. Position of sealing which is controlled by sensor, conveyor which is designed with two sections control, it's easy to change the templates, and also can be set restart time after stop.
- (5)Continuous style using electronic brake motor, powerful in starting and accurate in stop positioning.

Use: Suitable for all products which are packed with blister-shell. For example: hardware, electronic products, stationery, ornaments, toys and necessities, etc.



BP-580

Cold-Press Blister-shell Packer

特點

- (1)滾輪冷壓技術，生產效率加倍。
- (2)無電熱管設計無耗電，降低生產成本。
- (3)紙板無受熱，不會變形翹起。
- (4)保留卡片圖案，可以全圖包裝。

Features:

- (1)Using cold pressing roller axle to packaging, productivity doubled.
- (2)No heater designed, no power consumption, can reduce production costs.
- (3)Card board not received heat, will not cause deformation.
- (4)Can retain the cardboard design, can full package.

Use:

Suitable for all products which are packed with blister-shell.
For example: hardware, electronic products, stationery, ornaments, toys and necessities, etc.



BP-545

規格表 Specifications

型號 Model	型式 Style	電源 Power	模數 Mould No.	模板面積 Mould Area	包裝能力 Capacity	工作台高度 Height of Worktable	機械尺寸 Machine Size
BP-560	瞬熱式 Instantaneous	220V.1Φ	1 or 2	380x600mm	2-4 SEC	760mm	1840x400x1190mm
BP-560H	直熱式 Direct	220V.1Φ	1 or 2	380x600mm	2-4 SEC	760mm	1840x400x1190mm
BP-560A	自動入料 Auto In-feed	220V.1Φ	1 or 2	380x600mm	2-4 SEC	760mm	1840x400x1190mm
BP-570	瞬熱式 Instantaneous	220V.3Φ	4	380x600mm	2-4 SEC	650mm	1300x1200x1190mm
BP-570H	直熱式 Direct	220V.3Φ	4	300x400mm	2-4 SEC	650mm	1300x1200x1190mm
BP-580	瞬熱式 Instantaneous	220V.1Φ	12	380x600mm	2-4 SEC	900mm	3000x950x1450mm
BP-580H	直熱式 Direct	220V.1Φ	12	380x600mm	2-4 SEC	900mm	3000x950x1450mm
BP-545	冷壓式 Cold Press	220V.1Φ	1	450x600mm	2-4 SEC	830mm	1200x810x1110mm